
 

  

Naturhaven   

Bestyrelsesmøde den 21.11-2024 kl. 19:30-21.00 på Rådhuset 
Tilstede: Anne Nellemann (Edith Solsikken), Stephanie Fontenay (Tobias Solsikken), Thomas 

Kjeldsen (Alva Solsikken), Stine Lange (Eik Naturhaven), Anja Fuglsang Dyhr (Aske fra 

Naturhaven), Mia Elsby (Leder), Inge Skov (medarbejderrepræsentant) og Dorte Hemdrup 

(medarbejderrepræsentant) 

Afbud: Stefan Nielsen (Ella Naturhaven), Niels Gregersen (Mikkel Solsikken) 

Orientering: 

- Pædagogisk dag 

o Vi havde om legen. Vi dykkede ned i hvilke forudsætninger der skulle til for at 

legen kan blomstre – og at de voksne deltager i legen i højere grad.  

- Fotografering af stuer. Johanne, som er mor til Ava fra Brumbasserne, har lovet at 

tage billeder af begge stuer og alle børn i Solsikken. Der er orienteret om det på AULA. 

- Børnetal i 2025 

o Der er faldende børnetal begge steder. Det betyder, at der skal spares mindst 

17 timer medhjælper foruden den ene opsigelse der er kommet. 

  
Frisættelse af dagtilbud 

Referat fra mødet 

Det var en proces der var konstruktiv og som gav muligheder for at drøfte både drømme og 

benspænd. Vi drøftede bla tidlig SFO, nemmere vej ind i PPR. 

Principper  

Principper for natur, overgange, kommunikation 

- Tilbagemelding fra personalet, som har haft en proces i hele personalegruppen.  

- Kan de vedtages? Stine renskriver - De vedtages næste møde. 

Støtteforening  

- Stiftende generalforsamling  

o Det gøres online. Steffanie indkalder til mødet.  

- Personalets ønsker til indkøb 

Valg og forårs-forældermøde 

Mia lægger datoen i kalenderen på AULA. 

 

Nyt fra husene 

Solsikken: Der har været forældremøder med god opbakning 

Naturhaven:   

Evt: 



 

  

Naturhaven   

Mia laver et udkast til næste møde. 

Næste møde: 

Årshjul 

Hvorfor er børnetallet faldende begge steder? 

- kan vi spørge pladsanvisningen? 

- kan vi flytte de to matrikler sammen i nogle måneder om sommeren. 

Godkendelse af principperne, de skal med i velkomstfolderen og der skal vedtages en plan for 

evaluering. 

Velkomstfolder og opstartsbrev 

Støtteforeningen: 

- Status på støtteforeningen? 

- Har personalet ønsker? 

Forældremøde og valg til bestyrelse. 

- Planlægges – Stine har et udkast til program med. 


